
Aan: directie  

Betreft: uitnodiging tot gesprek met NVF voor hernieuwde verkenning marktsituatie 

 

Geachte heren (gepersonaliseerd) 

Vorig jaar zomer 2020 hebben wij elkaar voor het laatst gesproken. En hoewel het nodig was 

dat dit stevige gesprek plaatsvond om punten te verhelderen, heeft het ons indertijd -tot onze 

spijt- niet nader tot elkaar gebracht. Wel is een basis gecreëerd voor een vervolgoverleg.  

Door veranderingen in het gehele fotojournalistieke spectrum lijkt het ons goed om het 

gesprek weer op te pakken naar wens van de ondertekende fotografen, aangesloten bij NVF, 

die beeldmateriaal leveren aan ANP-HollandseHoogte en/ of beeldmateriaal in het archief 

hebben. 

Daarom willen wij jullie uitnodigen voor een vervolggesprek waar wij graag de onderstaande 

punten willen bespreken:  

1. Jullie visie op de ontwikkelingen in de markt voor visuele journalistiek 

2. Jullie visie op de veranderende houding van publiek en politiek richting pers en hoe 

het ANP daarmee omgaat 

3. Inzet freelance fotojournalisten 

4. Structurele communicatie met de freelancers 

5. Stand van zaken beeldbank  

Bij dit gesprek zullen vanuit NVF Eric Brinkhorst (bestuurslid NVF), Paul Teixeira (oud 

bestuurslid NVF en huidig secretaris NVJ)  en Milen van Boldrik (secretaris NVF/ NVJ) 

aanwezig zijn. 

Met hartelijke groet,  

Namens NVF en aangesloten fotografen die beeldmateriaal leveren aan ANP of in het 

archief hebben staan. De namen vindt u hieronder.  

 


